
Generálny riaditeľ Pfizeru: Už nebudeme môcť žiť bez
pravidelného očkovania

29. septembra 2021    Krátke správy

Televízna stanica ABC priniesla rozhovor s generálnym riaditeľom spoločnosti Pfizer, Albertom Bourlom,

pôvodne veterinárnym lekárom. Jedna z otázok sa týkala aj možnosti návratu spoločnosti k „normálnemu“

životu, po víťazstve nad chorobou Covid-19. Vízia, ktorú načrtol je jasná a mierne modifikuje slogan

o vakcíne ako slobode, ktorým nás zasycovali svetoví aj domáci politickí aj cirkevní predstavitelia. Tá

sloboda bude spočívať v tom, že sa budeme môcť pravidelne očkovať:

„Myslím, že do roka sa budeme môcť vrátiť k normálnemu životu. Nemyslím si však, že to
znamená, že nebudú žiadne nové varianty. A nemyslím si, že to znamená, že budeme môcť žiť
bez očkovania.“

Podľa neho „najpravdepodobnejším“ scenárom bude „každoročné preočkovanie“. Všetko pre blaho

ľudstva, samozrejme. Zisky spoločnosti tiež utešene narastajú, ale to určite nie je podstatné.

Podobný názor vyjadril minulý týždeň aj francúzsky miliardár, spolumajiteľ a generálny riaditeľ spoločnosti

Moderna Stéphane Bancel. Podľa neho budú musieť aj mladí ľudia najmenej tri roky dostávať vakcíny proti

Covid-19.

Zadarmo to samozrejme nebude. Farmaceutické firmy lámu rekordy vo svojich ziskoch, ako sme už na

portáli Christianitas písali v dvoch správach. Tu1 a tu2.

Podľa tohto scenára by sa nám tá sľubovaná sloboda trochu scvrkla. Bola by len pre tých, ktorí sú ochotní

dať sa každý rok zaočkovať, možno aj tromi dávkami vakcíny. Alebo sa každých 48 hodín testovať, za vlastné

peniaze. Ale ani tí nebudú mať istotu, pretože aj očkovaní sa musia napríklad zapisovať, podľa slovenského

covid-semaforu, na zoznam zúčastnených ľudí pri návšteve bohoslužieb. A to je zaiste nevídaný prejav

slobody, tak občianskej, ako aj cirkevnej.
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